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Zaaknummer: Z22.021911-D22.589656 

   
Onderwerp: Wmo-raad vergadering  

Plaats: Kamer 15, gemeentehuis  

Datum: 8 november 2022 

Aanvang: 19:30 uur 

Aanwezigen:  
Dhr. Jan van Schie (namens Seniorenraad en vice-voorzitter), 
Mevr. Jeanina Kousemaker, mevr. Anita van Riel-Verschoor, 
mevr. Nicolle Boonman-Kakebeek (digitaal), mevr. Margriet 
Selders (namens Seniorenraad), mevr. Hanita Hulsbergen, dhr. 
Jaap Kole, mevr. Rianne Schreijenberg (ambtelijke ondersteuning 
gemeente Borsele), mevr. Gerda van Bambost 
(beleidsmedewerker jeugd), mevr. Ilona Vermue-van ’t Westeinde 
(verslaglegging) 
 

Afwezigen: mevr. Eugenie Heuving (afd. GR De Bevelanden) 
 
 

Gast: 
 
 
Steller: 

Wethouder Van de Plasse en mevrouw J. Eichelheim (ter 
kennismaking met de Wmo)  
 
Mevr. Ilona Vermue-van ‘t Westeinde 

 
Status: 

 
Concept 

 
1. Opening en mededelingen 
De vice-voorzitter Jan van Schie opent de vergadering. Tevens een woord van welkom aan 
mevrouw Jean Eichelsheim die kennis komt maken met de Wmo-raad. Om die reden wordt 
er een voorstelronde gedaan. Mevrouw Eichelsheim heeft in de zorg gewerkt, is 
mantelzorger van haar moeder geweest en wil zich nu oriënteren of deze Wmo-raad iets is 
voor haar. Ook heeft zij zich aangemeld voor de Seniorenraad. 
 
Er wordt stil gestaan bij het afscheid van Desiree Veen, voormalig vice-voorzitter, die 
plotseling is overleden.  
 
2. Vaststellen agenda  
De agenda wordt vastgesteld. 
 
3. Verslag vorig overleg 13 september 2022  
 
Tekstueel 
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld.  
 
Naar aanleiding van 
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Pag. 2, 4b. uitbesteding hulpmiddelen. Deze uitbesteding is door miscommunicatie niet via 
de Wmo-raad gegaan, maar dit had het verschil niet gemaakt. De aanbesteding 
hulpmiddelen is ondertussen verlengd. 
 
Pag. 5, 9. Contactpersoon Wmo-aanpassingen woningen bij gemeente: Er is geen 
contactpersoon, daarvoor moet je bij de klantcontactpersoon van GR De Bevelanden zijn.  
 
Actielijst 
 
4. Wethouder 

a. Digitale toegankelijkheid website 
De Borselse website is opnieuw ingericht. Gekeken is door de Wmo-raad of de 
website goed werkt. Wat betreft de website van GR De Bevelanden, daar zijn een 
paar verbeterpunten, maar daar hebben wij geen invloed op. 
 
Het blijkt dat op de website van de gemeente Borsele het soms lastig zoeken is. 
Niet iedere hyperlink werkt of de verwijzing is niet juist b.v. bij een rolstoel, traplift, 
scootmobiel. 
Dit signaal wordt afgegeven bij de afdeling communicatie. Actie: Rianne/Ilona. 
NB: Een en ander is inmiddels aangepast. 
 
Er wordt geprobeerd om op een taalniveau te schrijven, wat voor iedereen 
toegankelijk is. Ook mensen die niet goed kunnen horen, die elders vandaan 
komen: we proberen de website zo inclusief mogelijk in te richten, hier is aandacht 
voor aldus de wethouder. 
 

b. Toekomst Wmo-raad 
Gevraagd wordt of de toekomst van de Wmo-raad op het spel staat? Rianne licht 
toe dat hierover in een eerder stadium is gesproken. Het zijn vaak complexe 
vraagstukken, het is lastig om de juiste mensen te vinden om zitting te nemen in de 
Wmo-raad. Het is de bedoeling dat we hier een open gesprek hebben over de 
toekomst van de Wmo-raad. Het voortbestaan van de Wmo-raad staat niet ter 
discussie, maar wel de manier waarop we het organiseren.  
 
De wethouder licht toe dat er een bezuinigingsronde is geweest, op aanraden van 
de gemeenteraad. Deze raad heeft aangegeven om te kijken naar de bestaande 
adviesraden. Hoe is het nu georganiseerd en kan dit anders, efficiënter? Dit betreft 
zowel de Wmo-raad als Culturele Raad, Jongerenraad en Seniorenraad. Hier is ook 
een overlap in, niet alleen qua thema’s, maar ook qua personen. Hoe kunnen we 
ervoor zorgen dat de gemeente kritisch geadviseerd worden, hoe kunnen we zorgen 
dat voorstellen kwalitatief beter worden door de Wmo-raad?  
Er is een wettelijke verplichting voor een Wmo-raad, er is geen sprake van 
opheffing, maar kan het wellicht anders in de huidige tijd?  
 
Kapelle heeft een Burgerraad, Goes heeft klankbordgroepen. Kunnen we 
bijvoorbeeld onze krachten bundelen als Wmo-raad De Bevelanden? 
 
Ondertussen is er een gesprek met de Seniorenraad geweest. Ook zijn we hierover 
bezig met de Jongerenraad. Bij de start van de Jongerenraad waren er 30-35 
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jongeren, nu is de situatie zo dat een ervaren groepje afscheid heeft genomen en 
zijn er maar drie jongeren over. De Jongerenraad is ontstaan om de doelgroep te 
bereiken en we zien in de loop der jaren dat dit best lastig is. Wel hebben ze goede 
acties.  

 
Jeanina Kousemaker geeft aan dat het lastig is om de juiste mensen te krijgen, 
maar de Wmo-raad is ook erg onbekend. Is het zo dat we de vacatures niet kunnen 
vullen, omdat het onbekend is? Er wordt aangegeven dat er een flinke zoektocht is 
geweest naar mensen die bekend zijn met deze ingewikkelde materie.  
 
Is het een idee dat er een soort klankbordfunctie komt? Of dat de adviesraden 
geclusterd worden en actief per onderwerp bevraagd worden? Dat zijn ideeën die 
naar boven komen, maar wellicht zijn er nog andere mogelijkheden om dit anders in 
te richten. Het moet een vorm worden die recht doet aan waar je het voordoet. Het 
is lastig om te zien waar je echt het verschil kan maken als Wmo-raad.  
 
Op dit moment krijgen de adviesraden de kans om hier zelf ook mee aan de slag te 
gaan. Wellicht is het een idee dat er hiervoor een adviesbureau wordt ingeschakeld 
om dit te begeleiden? We moeten in ieder geval goed in beeld brengen, wat doen 
we nu en hoe gaan we het in de toekomst doen.  

 
5. Zaken aangaande ontwikkelingen delen: 
 
Ontwikkelingen Sociaal Domein in relatie tot Wmo: (Rianne Schreijenberg) 
Er zijn momenteel geen ontwikkelingen. 
 
Ontwikkelingen Jeugd algemeen (Gerda van Bambost) 
A.  Vanuit het actieplan zin er doorontwikkelingspunten b.v. consultatie en een regieteam 

is ingesteld en een nieuw jeugd preventieteam. Er is een opbouwwerker aangesteld die 
overlast gevende jongeren gaat begeleiden. Ook bij Jeugd en Gezin zijn er 
ondersteuners aangenomen. Er is een medewerkster gestart die in samenspraak met 
scholen de jeugd gaat begeleiden. Binnenkort ontvangt de Wmo-raad deze rapportage, 
maar deze gaat eerst naar college en raad.  

B.  De Hervormingsagenda komt eraan evenals Toekomstscenario Jeugd. Het is nu nog 
niet duidelijk of hier advies in gevraagd wordt.  

 
Mededelingen GR de Bevelanden (Eugenie Heuvink is afwezig) 
a. Voorbereiding nieuwe Wmo-verordening 

Er komt een nieuwe Wmo-verordening. Hierover wordt binnen twee weken een 
uitnodiging verwacht om hierover mee te denken, gezamenlijk met de andere raden 
van Goes en Kapelle. De verordening moet aangepast worden op een aantal 
punten. Dit is ook gelijk een poging om dit Bevelands breed vast te stellen.  
NB: de afspraak is gepland op 8 december 2022. Jan van Schie en Hanita 
Hulsbergen waren hierbij aanwezig. Verslag hiervan is ondertussen rondgestuurd. 
 

b. Arbeidsproblematiek bij Hulp bij het huishouden en de gevolgen hiervan. Mensen 
moeten lang wachten tot men hulp krijgt in het huishouden. Er wordt hard gewerkt 
om te werven, maar er kan niet voldoende geleverd worden. Wel wordt gezocht 
naar mogelijkheden, b.v. een ergotherapeut die komt kijken wat je wél kan. Kunnen 
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de meest kwetsbare mensen bovenaan de wachtlijst worden gezet. Zorgaanbieders 
hebben wel zo’n lijst, GR nog niet. Deze suggestie wordt neergelegd bij GR De 
Bevelanden. Actie: Rianne 

 
6. Zaken aangaande Wmo-raad 

 
De aandachtgebieden wordt opnieuw verdeeld: 
 

Werkgroep Trekker  

Jeugd Nicolle Boonman Jeanina Kousemaker 

Ouderenzorg Jan van Schie Margriet Selders en Hanita 
Hulsbergen 

Geestelijke 
gezondheidszorg 

Nicolle Boonman Jeanina Kousemaker en 
Hanita Hulsbergen 

Gehandicaptenzorg Anita van Riel Jaap Kole 

Wonen Jaap Kole Jan van Schie, vacature 

Vrijwilligers/mantelzorgers Anita van Riel Jean Eichelheim (onder 
voorbehoud) 

 
 

7. Inkomende Post/mail  
a. Verslag Participatienota d.d. 6 september 2022 

In het verslag is niet opgenomen dat het verzoek is om een burger te betrekken in 
het participatietraject, waarvan akte.  
Het is de bedoeling dat er vanuit de burgers een idee wordt ingediend bij een 
ambtenaar en dat daarop het participatieteam actie onderneemt. Zij zijn de aanjager 
om te kijken of alle afdelingen/domeinen participatie op de juiste manier toepassen. 
Dit gaat niet over het idee zelf.  
Tot nu zijn er voorstellen binnengekomen die met enthousiasme zijn ontvangen. 
Een voorbeeld hiervan is Ovezande. Daar was een braakliggend terrein, dat wilde 
men invullen als vlinderidyle en dat loopt prima.  
Zodra de gemeenteraad deze nota heeft vastgesteld, komt er een communicatie-
traject om burgers hiervoor te inspireren.  
 

b. Rapportage Monitor abonnementstarief Wmo 2021 - Ministerie van VWS 
Ter informatie. 
 

c. Verslag Wmo-raad zonder ambtelijke ondersteuning d.d. 18 oktober 2022 
 
Uitgaande Post 
d. Brief college in verband toetreding Hanita Hulsbergen 
e. Advies bezuiniging bibliotheekwerk 261022 in samenwerking met Culturele Raad 
 
Uitnodigingen 
f. Inspiratiebijeenkomst Burgerberaad Zorg Zeeland d.d. 9 november of digitaal. 
Margriet Selders heeft zich aangemeld.  
 

8. Terugkoppeling diverse overleggen 
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- Evaluatie contractering Wmo-ondersteuning en -voorzieningen (mail d.d. 6 
september 2022) 
Het was een lijvig stuk en het was lastig om hier een beoordeling over te geven. Het 
ging meer over de procedure dan de inhoud.   
 
- Jongerenraad: Borsele Draait Door inzake veiligheid d.d. 20 september 2022 
Hanita Hulsbergen en Margriet Selders zijn geweest. Dit was goed georganiseerde, 
inspirerende bijeenkomst. 
 
- Bijeenkomst Armoede en Schulden d.d. 17 oktober 2022 
Nicolle Boonman en Jan van Schie hebben deze bijeenkomst bijgewoond. Armoede is 
een groot probleem.  
Er wordt door de Seniorenraad een drietal bijeenkomsten belegd waar inwoners vrij 
kunnen inlopen om te kijken of zij in aanmerking komen voor de energietoeslag. Ook is 
er een folder verspreid “Inkomensregelingen Ouderen en Minima.’  
NB: ongeveer 30 personen hebben gebruik gemaakt van de inloop en tot nu toe 
ongeveer 20 telefoontjes over het invullen van formulieren inzake de Energietoeslag.  
 

9. Belangrijke data, vergaderdata 2023  
 

Vergaderdata   Met ondersteuning Locatie Zonder 

ondersteuning 

Locatie 

1e kwartaal 2023 28 maart 2023 Kamer 15 7 maart  

2e kwartaal 2023 23 mei 2023 Kamer 15 9 mei  

Themadag 2023 12 juni 2023    

3e kwartaal 2023 12 september 2023 Kamer 15 29 augustus  

4e kwartaal 2023 7 november 2023  Kamer 15 10 oktober  

 
 

10. Rondvraag 
 
Jeanine Kousemaker wil twee mensen benaderen die wellicht onafhankelijk voorzitter wil 
zijn van de Wmo-raad. Dit wordt vervolgd. 
 
Jean Eichelheim bedankt iedereen voor het bijwonen van de vergadering en zij hoopt een 
goede bijdrage te kunnen leveren in het vervolg. 
 
Wethouder Van de Plasse spreekt haar dank uit voor deze vergadering en het uitwisselen 
van allerlei onderwerpen. 
 
11. Sluiting 
De vice-voorzitter sluit om 22.00 uur de vergadering. 
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ACTIELIJST (S = streefdatum / G = gereed) 

Nr.  Actie Door Datum S/G 

1 Aanleveren agendapunten Allen Continu  

2 Stukken digitaal aanleveren aan 
diegene die dit wensen 

Allen Continu  

3 Binnenkomende adviezen en mail 
verdelen n.a.v. expertise van de leden. 

Voorzitter Continu  

4 Agendapunten doorgeven Overleg 
Zonder Ambtelijke Ondersteuning aan 
voorzitter  

Allen Continu  

8 Nadenken over voorzitterschap Allen 19 april  

10  Bellen John Dekker ivm Jongerenraad Nicolle 19 april  

15     

 

VOLGENDE BIJEENKOMST 

 

Datum en tijd 28 maart 2023, 19:30 uur 

Plaats Kamer 15, gemeentehuis 

Bespreekpunten Reguliere Wmo-raad 

  

 


